
Fråga

Angående SFI 
I Sydsvenskan 2023-03-15 kan vi läsa om SFI-elever som är kritiska mot de besparingar 
som görs. Efter flera års budgetunderskott tvingas SFI i Malmö nu göra stora nedskärningar. 
De tidigare besparingarna har gjorts bland annat genom att minska på antalet lokaler, men 
nu drabbas verksamheten drastiskt. De elever som står längst från arbetsmarknaden är de 
som nedskärningarna slår hårdast mot då de inte längre kommer få stöd i undervisningen på 
sitt modersmål. I artikeln säger Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ordförande att det 
inte är något politiskt beslut som står bakom detta. Men det är ju inte sant. Budgeten är ju ett 
politiskt beslut. Rektorn för SFI i Malmö menar att de elever som har hög utbildning i 
bakgrunden inte kommer märka av detta i början, utan att det är de mest sårbara eleverna 
som drabbas. 

Med anledning av ovan vill jag fråga Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämndens ordförande Juan-Tadeo Espitia: 

– Vad avser du göra för att lindra de negativa konsekvenserna för integrationen som 
neddragningarna på SFI kommer att innebära? 
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